
Protokół nr 13 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej,  
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
która odbyła się w dniu 24 października 2007 roku 

 
 

O godzinie 1130 posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska, 
przywitała wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu) przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Problematyka Opieki Społecznej i działalności Ośrodka Pomocy Społecznej   

w Markach – spotkanie z Kierownikiem OPS w Markach.  
5. Stan realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Marki na 2005-2008  

z uwzględnieniem perspektyw na lata 2009-2015. 
6. Ponowne rozpatrzenie wniosku Radnego Jana Orłowskiego, dotyczącego powołania 

Zespołu Kontrolnego w sprawie ustalenia zgodności wydatków z Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Markach. 

7. Dyskusja w sprawie Regulaminu pracy Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, w związku z pismem 
Przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej (propozycje Radnych). 

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Nie zostały zgłoszone żadne wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Pkt 4. Problematyka Opieki Społecznej i działalności Ośrodka Pomocy Społecznej   
w Markach – spotkanie z Kierownikiem OPS w Markach.  
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska przywitała zaproszoną na posiedzenie Komisji 
panią Lidię Płachetko Kierownika Ośrodka Opieki Społecznej w Markach. 

Pani Lidia Płachetko omówiła m.in.: przepisy regulujące działalność oraz zadania Ośrodka 
Opieki Społecznej; strukturę zatrudnienia OPS w Markach; rodzaje i wysokość udzielanych 
świadczeń; realizowane programy.  
 
W krótkiej dyskusji głos zabrali: radny Jan Orłowski, radny Jacek Orych, Kierownik OPS 
Lidia Płachetko oraz Burmistrz Janusz Werczyński .   
  
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska podziękowała pani Lidii Płachetko za udział w 
posiedzeniu Komisji. 
 
Pkt 5. Stan realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Marki na 2005-2008  
z uwzględnieniem perspektyw na lata 2009-2015. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska przywitała Naczelnika Wydziału Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzeja Kalinowskiego. 
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Pan Andrzej Kalinowski zaprezentował sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki 
odpadami (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Omówił m.in.:  

• obowiązujące przepisy z zakresu ochrony środowiska, 
• ilość i rodzaje odpadów komunalnych poddanych poszczególnym procesom 

unieszkodliwiania na ternie gminy, 
• ilość i rodzaje odpadów komunalnych poddanych poszczególnym procesom odzysku 

na ternie gminy, 
• informacje o zrealizowanych przedsięwzięciach w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie gminy, 
• selektywną zbiórkę odpadów komunalnych na poziomie gospodarstw domowych  

w budownictwie jednorodzinnym oraz na terenach budownictwa wielorodzinnego, 
• realizację planu usuwania azbestu z budynków mieszkalnych, 
• programy edukacyjne w szkołach.  

 
W krótkiej dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Pasternak, radny Jan Orłowski, pan Andrzej 
Kalinowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska podziękowała panu Andrzejowi Kalinowskiemu  
za udział w posiedzeniu Komisji. 
 
Pkt 6. Ponowne rozpatrzenie wniosku Radnego Jana Orłowskiego, dotyczącego powołania 
Zespołu Kontrolnego w sprawie ustalenia zgodności wydatków z Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Markach. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska przypomniała, że na wniosek radnego Jana 
Orłowskiego (kopia wniosku stanowi załącznik nr 3 do protokołu) został powołany 
jednoosobowy zespół kontrolny dla ustalenia zgodności wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej miasta Marki w roku 2006. 
 
Ustalono, że skład zespołu nie powinien być jednoosobowy i w związku z tym 
Przewodnicząca zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatów na członków  ww. zespołu. 
 
Radny Tadeusz Pasternak nie wyraził zgody na udział w pracach zespołu. 
Radny Maciej Grabowski wyraził zgodę na udział w pracach zespołu. 
 
W wyniku głosowania, przy jednym głosie wstrzymującym się, radny Maciej Grabowski 
został powołany w skład Zespołu kontrolnego dla ustalenia zgodności wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej miasta Marki w roku 2006. 
 
Pkt 7. Dyskusja w sprawie Regulaminu pracy Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, w związku z pismem Przewodniczącego 
doraźnej Komisji Statutowej (propozycje Radnych). 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska przypomniała treść pisma Przewodniczącego 
doraźnej Komisji Statutowej (pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu) w sprawie 
przedstawienia Regulaminu Organizacyjnego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
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Radny Jan Orłowski zaproponował, aby Komisja wykorzystała Regulamin Komisji Zdrowia  
z 1994 roku (z poprawkami), albo rozważyła możliwość wpisania Regulaminu Komisji   
do aktualnie tworzonego statutu. 
 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
 
W wyniku dyskusji Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie w sprawie 
ustalenia, czy Komisja chce opracować odrębny regulamin. 
 
Głosowanie 
za opracowaniem odrębnego regulaminu – 0 
przeciw – 9 
wstrzymujących się – 1 
 
Komisja ustaliła, że nie ma potrzeby opracowania odrębnego regulaminu dla Komisji 
Zdrowia Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
Pkt 8. Sprawy różne. 
 
1.Radny Maciej Grabowski powiedział, że skrzyżowanie ulicy Okólnej z ul. Bandurskiego 
jest bardzo niebezpieczne; bardzo często dochodzi tam wypadków; jego zdaniem należy 
podjąć działania w celu poprawy bezpieczeństwa. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński odpowiedział, że decyzja w sprawie zainstalowania 
sygnalizacji świetlnej na tym skrzyżowaniu należy do kompetencji Rady Miasta. 
 
2.Radny Ryszard Korotko zwrócił uwagę, że progi zwalniające na ul. Okólnej zostały źle 
wykonane. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zapewnił, że Wydział Zarządu Dróg zajmie się tą sprawą. 
 
3.Radny Jacek Orych przypomniał swoją propozycję przeprowadzenia akcji szczepień 
przeciw grypie dla osób powyżej 65 roku życia, przy współfinansowaniu przez gminę.  
 
Burmistrz Janusz Werczyński zwrócił się do członków Komisji o określenie sposobu 
przeprowadzenia akcji oraz wysokości kosztów, które miałaby ponieść gmina.  
 
W dyskusji głos zabrali radni: Tadeusz Pasternak, Elżbieta Brzozowska, Jacek Orych, 
Ryszard Korotko, Maciej Grabowski. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie w sprawie przystąpienia 
do akcji szczepień. 
 
Głosowanie 
za przystąpieniem do akcji  – 6 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 4 
 
Wniosek został przyjęty.  
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Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie wniosku w sprawie 
objęcia szczepieniami osób powyżej 65 roku życia (ok. 2700 osób). 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku  – 9 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 0 
 
Wniosek został przyjęty.  
 
Ponadto Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony  
Środowiska ustaliła, że wykonanie szczepień należy zlecić Niepublicznym Zakładom Opieki 
Zdrowotnej działającym na terenie Miasta Marki, koszty poniesione przez gminę będą 
wynosiły 50% od wynegocjowanej ceny szczepionki, akcja szczepień powinna być 
zrealizowana do dnia 10 grudnia 2007 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zobowiązała się do przygotowania stosownego 
wniosku. 
 
4.Przewodniczaca Komisji przedstawiła pismo pana Tomasza Paciorka w sprawie 
zamontowania w rejonie szkół koszy na śmieci (kopia pisma stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu). 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że kosze zostaną postawione. 
 
5.Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska poinformowała, że uczestniczyła w 
spotkaniu dotyczącym aktualizacji Programu ochrony środowiska i Planu Gospodarki 
Odpadami dla powiatu wołomińskiego, które odbyło się w Starostwie Powiatu 
Wołomińskiego w dniu 17 października br. (informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
6.Przewodnicząca Komisji zwróciła się do członków komisji z prośbą o przygotowanie 
propozycji do planu pracy Komisji na 2008 rok.  
 
Pkt 9. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1400 Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zamknęła posiedzenie Komisji 
Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 
        Przewodnicząca  Komisji 

   Elżbieta Brzozowska 
 
 
 


